
Odvoz kosovnega
materiala

Pred dnevi je bil organiziran prvi
letošnji odvoz kosovnega materiala
v Štepanjskem naselju, ki je opravičil
svoj namen, saj smo se zopet rešili
navlake, ki se je nabrala preko zim-
skih mcsecev. Na prcdhodnem se-
stanku s predsedniki hišnih svetov
smo posvetili nckaj časa tudi prvi le-
tošnji organizirani akciji, tako odvozu
kosovncga matcriala, kakor tudi, da
sc obenem uredijo in očistijo okolice
naših domov. Po dosegljivih podat-
kih, o kakšni vcliki množičnosti kraja-
nov na sobotni akciji ne moremo go-
voriti, saj nekateri še vedno uživajo
zimsko spanje in jim je vseeno,
kakšna je okolica, kjer živijo. Neka-
teri pa verjetno čakajo na osrednjo
akcijo čiščcnja in odvoza kosovncga
matcriala, ki bo v Ljubljani v drugi
polovici aprila. Vscm krajanom želim
povedati, da sc odvoz ne plača pose-
bej, saj je vsc to že všteto v ceno
rednega odvoza smeti. Zato pozivam
vsc, da ob naslednji akciji izkoristite
ugodnost, ki nam jo nudi Komunalno
podjetje Ljubljana in se s tcm rcšite
odvcčnega oz. odslužencga kosovnega
matcriala v skupnih prostorih, pa tudi
v posameznem klctnem prostoru sta-
novanjske hiše.
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# Pomislek ob 8. marcu
- dnevu žena

Praznik žena je za nami in s hitrimi
koraki hitimo kolcdarski pomladi
v objem. Toda kljub temu se želim za
hip povrniti k minulemu prazniku na-

ših žena, deklct in mamic. Izročili
smo jim cvetjc in razna priložnostna
danla, se skupaj poveselili, skratka
vse je bilo OK, toda dragi bralci, ali
ste se slučajno vprašali, ko ste kupo-
vali cvetje, zakaj so bile ccne za cvet-
lico ali šopck nekajkrat večje kot obi-
čajne dni? Ali ni tukaj nekaj zlaga-
nega, hinavskega, skratka nesprcjem-
ljivega? Sprašujem se, ali so se odgo-
vorni, ki vsako leto dovolijo tako ovi-
šanje cen cvetja, vprašali ali jc oz, bo
vsaka žena dobila cvetlico za njen-
prazruk?

Ali ne bo proslavljala svoj praznik
s solzami v očeh? Ali družinski prora-
čun, dovoljuje nakup izredno dragcga
osmomarčevskega šopka rož? Ali ne
bi prihodnjc leto izpeljali akcijo, ki bi
zagotavljala, da bi rcs vsaka ženska
dobila vsaj cno cvetko, ki bo kupljena
po sprcjemljivih cenah?

Tovariši, menim, da velja moj
piedlog dobro prcmisliii, pa tudi časa
je še dovolj. Pa srečno.
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